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پلیس اسپانیا، بارتومئو و برخی مدیران سابق بارسلونا را بازداشت کرد

کاتالان ها در بحرانی جدید

باید بهتر از روز شنبه بازی کنیم

کومان: غیرممکن نیست؛ می توانیم به فینال برسیم

مارک هیوز:

کاش کاوانی 5سال زودتر به اولترافورد آمده بود

در هفته های آینده گل می زنم

علیپور: وینگر راست؛ این اولین بازی بود

اخیر  ماه های  در  بارسلونا  بی پایان  حواشی 
دستگیری  به  نوبت  این بار  و  دارد  ادامه  همچنان 
کاتالان ها  تا  رسید  باشگاه  این  سابق  رئیس 
بگیرد.  قرار  اروپا  فوتبال  اخبار  صدر  در  دوباره 
که  باشگاه  سابق  رئیس  بارتومئو،  ماریا  جوسپ 
و  شد  فشارها  تسلیم  درنهایت  پیش  هفته  چند 
هم  دیروز  و صبح  کرد  کناره گیری  خود  از سمت 
این  سابق  مدیران  از  پلیس  تحقیقات  جریان  در 
باشگاه، بارتومئو به همراه چند نفر دیگر از مدیران 
سابق دستگیر و برای انجام تحقیقات بیشتر راهی 

بازداشتگاه شدند.
نقش مهم بارتومئو

حکم  دوشنبه  روز  کاتالونیا  در  دادگاهی 
را  اسپانیایی  باشگاه  این  سابق  مدیران  بازداشت 
تا  کرد  صادر  »بارساگیت«  پرونده  با  ارتباط  در 
تحقیقات تکمیلی در این زمینه انجام شود و به نظر 
پرونده  این  در  اصلی  مظنونان  افراد  این  می رسد 
هستند که مدت هاست تحقیقات درباره آنها ادامه 
از صبح  محلی  پلیس  »کادناسر«  گزارش  به  دارد. 
بارتومئو،  ازجمله  باشگاه  مدیران  به سراغ  دیروز 
ماسفرر  جائومه  و  پونتی  گومز  رومن  گرائو،  اسکار 
پلیس  و  شدند  بازداشت  افراد  این  همگی  و  رفت 
محل های  سایر  و  باشگاه  دفتر  محل  در  همچنین 
این  با  رابطه  در  جدید  مدارکی  به دنبال  مرتبط 

پرونده بود.
زیادی  سروصدای  پیش  مدت ها  پرونده  این 
همکاری  طی  باشگاه  می شود  گفته  و  کرد  به پا 
غیرقانونی با یک شرکت ثانویه به دنبال تاثیرگذاری 
بازیکنان  برخی  روی  فشار  و  مجازی  فضای  روی 
ازجمله جرارد پیکه و لیونل مسی بوده که در این 
زمینه اتفاقات عجیبی نیز رخ داده است. البته گفته 
شرکت  یک  از  تنها  باشگاه  سابق  مدیران  می شود 
نمی کردند  استفاده  خود  مقاصد  به  رسیدن  برای 
هستند  دخیل  پرونده  این  در  13شرکت  حدود  و 
که پلیس مشغول تحقیق در این زمینه است. روز 
برای  مکان  اصلی ترین  نوکمپ  مجموعه  گذشته 
به  پلیس  و  بود  زمینه  این  در  تحقیقات  و  بررسی 
و  بررسی  مورد  را  مجموعه  این  دفاتر  اکثر  دقت 
میلادی  جاری  سال  ابتدای  در  داد.  قرار  تفتیش 
این پرونده سروصدای زیادی به پا کرد اما بارتومئو 
هرگونه دخالت در آن را تکذیب و اعلام کرد نقشی 
در قرارداد باشگاه با این شرکت ها نداشته است؛ اما 
پرونده  قاضی  گیل،  آدریانا  به  باشگاه  افراد  برخی 
اطلاع  پرونده  این  روند  از  بارتومئو  کردند  اعتراف 
رئیس  اطلاع  بدون  کاری  چنین  اصولا  و  داشته 
دادگاه  دلیل  همین  به  نیست.  انجام پذیر  باشگاه 
این  از  بی اطلاعی  درباره  بارتومئو  توضیحات  از 
او  دستگیری  درنهایت حکم  و  نشد  قانع  جریانات 

را صادر کرد.

روی  باشگاه  سران  تاثیرگذاری  افشای  با 
پرونده  این  درباره  تحقیقات  اجتماعی،  شبکه های 
بارتومئو  آغاز شد و به گفته رسانه های اسپانیایی، 
برای  اجتماعی  شبکه های  در  را  هدفمندی  تلاش 
بهتر کردن وجهه خود مقابل هواداران و همچنین 
اخبار  انتشار  از طریق  بازیکنان  به  رساندن  آسیب 
محرمانه  اسناد  انتشار  حتی  و  غیرواقعی  و  فیک 
میلادی  گذشته  سال  فوریه  در  بود.  کرده  آغاز 
اواخر  از  باشگاه  مدیران  کرد  افشا  »کادناسر« 
سال2017 قراردادی را با شرکت های مختلف امضا 
و  افراد  روی  را  تاثیرگذاری  چنین  تا  بودند  کرده 

طرفداران ایجاد کنند.
نقش مرد آرژانتینی

این  در  دخیل  شرکت های  اصلی ترین  از  یکی 
پرونده »13ونتورز« بود که توسط یک تاجر آرژانتینی 
شرکت  این  می شد.  مدیریت  ایبانز  کارلوس  به نام 
آنها  طریق  از  و  بود  کرده  ایجاد  فیسبوک  6اکانت 
اخبار و مطالبی را علیه بازیکنانی ازجمله پیکه و مسی 
به عنوان  را  بارتومئو  دیگر  ازسوی  و  می کرد  منتشر 
مدیری کاربلد و دلسوز نشان می داد. بازیکنان بارها به 
چنین اتفاقاتی واکنش نشان دادند و به دنبال این بودند 
که چه اهدافی پشت پرده این تخریب ها قرار دارد. حالا 
حاشیه سازی ها  این  در  باشگاه  خود  شده  مشخص 
دخیل بوده و با یک برنامه ریزی مدون اتفاقات عجیبی 

را در این باشگاه رقم زدند.
تنها  این  شد  مشخص  بعدی  تحقیقات  در 
بوده  دخیل  پرونده  این  در  که  نبوده  شرکتی 
همکاری  باشگاه  با  نیز  دیگری  کمپانی های  و 
بارسا  اسپانیایی،  رسانه های  نوشته  به  داشتند. 
»13ونتورز«  شرکت  به  یورو  یک میلیون  سالی 
و  می کرده  پرداخت  خود  اهداف  به  رسیدن  برای 
البته مدیران باشگاه برای اینکه این قرارداد نیازی 
باشد  نداشته  را  هیات مدیره  اعضای  تصویب  به 

پرداختی ها را با مبلغ کمتر از 200هزار یورو در هر 
دوره انجام می دادند و به این صورت قوانین باشگاه 

را دور می زدند.
پس از مدتی مشخص شد حلقه اصلی اتصال 
بین این شرکت ها همان تاجر آرژانتینی است و او 
باشگاه  می کند.  ایفا  پرونده  این  در  را  اصلی  نقش 
هرگونه ارتباط با این فرد و شرکت های مطرح شده 
را تکذیب کرد اما مشخص بود به جز چند نفر، سایر 
افراد اطلاع چندانی از جزئیات این پرونده نداشتند 
و این پروژه به نوعی مخفیانه دنبال می شده است. 
سرانجام مدارک لازم برای تحقیقات در این پرونده 
و  شود  ماجرا  وارد  به سرعت  پلیس  تا  شد  افشا 

به سراغ افراد دخیل در این اتفاقات برود.
رخ  مسی  برای  اخیر  ماه های  در  که  اتفاقاتی 
داد و داستان احتمال جدایی او از باشگاه و در ادامه 
انتشار جزئیات قرارداد او نیز بی ربط به این پرونده 
نیست و ظاهرا در راستای هم حاشیه سازی ها انجام 
شده است. مسی در تابستان تا آستانه ترک بارسلونا 
پیش رفت و درنهایت اعلام کرد تا پایان این فصل 
لطمه  اتفاق  این  شد.  خواهد  ماندنی  باشگاه  در 
زیادی به وجهه این ستاره آرژانتینی وارد کرد. در 
ادامه ناگهان جزئیات دقیقی از قرارداد 500میلیون 
یورویی مسی نیز در رسانه ها منتشر شد که واکنش 
شدید این ستاره آرژانتینی را به دنبال داشت و این 
چنین  اینکه  از  هواداران  برخی  شد  باعث  اتفاق 
قرارداد پرهزینه ای با شماره10 تیم امضا شده ابراز 

نارضایتی کردند.
این  درباره  تیم  باسابقه  مدافع  پیکه،  جرارد 
جریانات و جلسه ای که با رئیس سابق باشگاه درباره 
حواشی شبکه های اجتماعی داشته، گفت: »من از 
بارتومئو توضیح خواستم و او در پاسخ گفت جرارد 
باور  هم  من  و  ندارم  داستان  این  از  اطلاعی  من 
کردم. بعدها فهمیدم خود او مسئول اصلی تمام این 

خود  استخدام  به  را  و شرکت هایی  است  جریانات 
درآورده تا روی هواداران و اتفاقات باشگاه تاثیرگذار 

باشد و شرایط را به سود خودش رقم بزند.«
برنامه های بارتومئو

انتخابات  که  داده  رخ  درحالی  اتفاق ها  این 
تا  شد  خواهد  برگزار  به زودی  باشگاه  ریاست 
جانشین بارتومئو مشخص شود. کاندیداهای اصلی 
ریاست باشگاه ازجمله ویکتور فونت و خوان لاپورتا 
به دقت مشغول رصد کردن شرایط باشگاه و اتفاقات 
روز گذشته هستند تا واکنش مناسبی نسبت به آن 
که  لاپورتا  شانس  کنونی  شرایط  در  دهند.  نشان 
سابقه ریاست در این باشگاه را دارد بیشتر از سایر 
نامزدهاست و او هم تمام تلاش خود را به کار گرفته 
را  خود  محبوبیت  بارتومئو،  عملکرد  از  انتقاد  با  تا 
برنامه های  بارسا  آینده  برای  لاپورتا  دهد.  افزایش 
مختلفی در نظر گرفته است و برای جمع آوری رای 
در انتخابات وعده های مختلفی ازجمله تغییرات در 

کادرفنی و خرید چند بازیکن جدید را داده است.
رونالد  جانشینی  برای  او  مدنظر  گزینه  البته 
نوشته  به  برسد.  به نظر  عجیب  کمی  شاید  کومان 
رسانه های اسپانیایی، لاپورتا تصمیم دارد درصورتی 
که بتواند دوباره به عنوان رئیس باشگاه به نوکمپ 
هدایت  حاضر  درحال  که  آرتتا  میکل  برگردد، 
کومان  جانشین  به عنوان  دارد  برعهده  را  آرسنال 
انتخاب کند. مربی هلندی اگرچه شروع خوبی در 
بهتر  اخیر کمی  در هفته های  اما  نداشت  تیم  این 
نتیجه گرفته و فاصله زیادی با صدر جدول ندارد. 
با این حال حضور آرتتا که خود او هم هنوز نتایج 
نخستین  در  و  نکرده  کسب  آرسنال  با  درخشانی 
تجربه مربیگری خود پس از دستیاری پپ گواردیولا 
در منچسترسیتی نتوانسته انتظارات را برآورده کند 
ریسک بالایی به دنبال خواهد داشت. یکی دیگر از 
حفظ  برای  تلاش  لاپورتا،  برنامه های  اصلی ترین 
اسطوره  می خواهد  و  بود  خواهد  بارسا  در  مسی 
آرژانتینی باشگاه را متقاعد کند تا در همین باشگاه 
مدنظر  گزینه  دیگر  هرناندز  ژاوی  شود.  بازنشسته 

لاپورتا است تا هدایت این تیم را برعهده بگیرد.
لاپورتا در سال2008 و زمانی که پپ گواردیولا 
هدایت این تیم را برعهده گرفت، ریاست باشگاه را 
با اعتمادی که به این مربی کرد  برعهده داشت و 
باعث شد عصر طلایی این تیم با گواردیولای جوان 
همان  در  آرتتا  است  معتقد  حالا  او  بخورد.  رقم 
در  پپ  موفقیت های  می تواند  و  دارد  قرار  مسیر 
سال های دور را دوباره در نوکمپ تکرار کند. آرتتا 
سال گذشته جانشین اونای امری شد و توانست دو 
قهرمانی در جام حذفی و جام خیریه کسب کند اما 
در فصل جاری در لیگ نتوانسته نتایج خوبی کسب 
کند و آرسنال او فاصله نسبتا زیادی با 4تیم بالای 

جدول دارد.

بارسلونا روزهای عجیب و غریبی را سپری می 
کند. هر اندازه از لحاظ ورزشی شرایط بارسا نسبت 
به یکی دو هفته پیش بهتر شده اما حواشی بیرونی 

امانش را بریده است.
روز دوشنبه جوزپ ماریا بارتومئو رئیس سابق 
روانه  و  دستگیر  »بارساگیت«،  قضیه  سر  بر  بارسا 
زندان شد. او امروز خود را به قاضی پرونده معرفی 

کرد و پس از تفهیم اتهام، موقتا آزاد شد.
مصاف  به  باید  فردا  بارسا  شرایطی  در چنین 
ری  دل  کوپا  نهایی  نیمه  برگشت  بازی  در  سویا 
برود. بازی رفت را سویا در زمین خود 2-0 برده و 
بارسلونا به دنبال جبران شکست و رسیدن به فینال 
است. گفته می شد برای این بازی، پدری گونزالس 

پدیده فصل بارسا به دلیل مصدومیت غایب خواهد 
بود ولی به نظر مشکل او جدی نبوده است.

رونالد کومان سرمربی بارسا در نشست خبری 
این بازی گفت:» برای صعود به فینال باید در فاز 
بازی  تمام  از  بیشتر  کنیم.  کار  موثرتر  تهاجمی 
دروازه  و  داریم  به سه گل  نیاز  مان.  های گذشته 
تیم خوب  داریم. سویا  نگاه  بسته  باید  هم  را  مان 
و باکیفیتی است و قطعا بازی سختی خواهد بود.«

کومان در مورد وضعیت پدری گفت:» امروز با 
تیم تمرین کرد و مشکل خاصی نداشت. باید تا فردا 
شود.  لیست  وارد  بتواند  کنم  فکر  ولی  کنیم  صبر 
دادیم  شکست  گل  دو  با  را  سویا  لالیگا  در  شنبه 
ولی فردا باید نمایشی به مراتب بهتر داشته باشیم 

چیزی  دارم.  نیاز  نیروهایم  تمام  به  راه  این  در  و 
اتفاق  این  بارتومئو:»  نیست.«دستگیری  غیرممکن 
باید  نبود.  خوب  بارسلونا  اعتبار  و  حیثیت  برای 
منتظر ماند و دید که در ادامه چه رخ خواهد داد. 
من فصل قبل در بارسا نبودم و نمی توانم اظهارنظر 
کنم.تمرکزم فقط روی بازی فرداست. اعتبار بارسا 
لطمه دیده بود و حالا خدشه دار تر نیز شده است. 
مرا  قضیه  این  ژاوی:»  آمدن  و  برکناری  احتمال 
نگران نمی کند. قرارداد دارم و باید ببینیم رئیس 
بعدی چه کسی خواهد بود تا در مورد برنامه هایش 
مشخص  چیز  همه  بعد  هفته  کنیم.  باهم صحبت 
می شود و می دانم که بحث هایی در مورد آمدن 
ژاوی شده اما باعث نگرانی من نمی شود.« وضعیت 

دارد.  بد  و  خوب  روزهای  باشگاهی  هر  باشگاه:» 
ای  حاشیه  اتفاقات  اخیر،  سال  دو  یکی  بارسا  در 
زیادی رخ داده ولی تیم شرایط خوبی دارد و برای 
رسیدن به اهداف مان می جنگیم. من در بهترین 
جای ممکن هستم و البته از مشکلات نیز آگاهم. تا 
روزی که مشغول به کار باشم، همه توانم را خواهم 
سال.«   5 یا  باشد  سال  یک  خواهد  می  گذاشت. 
تمایل به ماندن در بارسا:» انگیزه ام نسبت به روز 
پذیرش  که  دانستم  می  است.  نکرده  تغییری  اول 
مربیگری بارسا در دوران پاندمی کرونا کار ساده ای 
ادامه  و می خواهم  بیایم  ولی می خواستم  نیست 
بعدی  به رئیس  بین همه چیز  این  البته در  دهم. 

بستگی خواهد داشت.«

خدمت  به  را  کاوانی  ادینسون  دیر  خیلی  »منچستریونایتد 
گرفت«؛ این عقیده مارک هیوز، مهاجم سابق شیاطین سرخ، است.

هیوز معتقد است که کاوانی با وجود اینکه پا به آخرین سال های 
فوتبالش گذاشته، همچنان مهاجمی زهردار است که به کار هر تیمی 
می آید. کاوانی تابستان گذشته و به عنوان بازیکن آزاد از PSG به 
منچستریونایتد آمد و با درخشش در تیم اوله گنار سولسشر همگان 

را تحت تاثیر قرار داد.
اما کاوانی در 34 سالگی به پایان دوران حرفه ای اش نزدیک شده 
و با وجودی که هیوز می گوید او هنوز هم می تواند خیلی چیزها به 
یونایتد اضافه کند، اما افسوس می خورد که چرا شیاطین سرخ پنج 

سال زودتر او را به اولدترافورد نبردند.
حرف  جریمه  محوطه  و  زمین  انتهای  در  »یونایتد  گفت:  هیوز 

بازیکنان خوب و توانایی دارد. مارکوس راشفورد و میسون گرین وود 
اما  شود،  می  حساب  خیلی  رویشان  که  هستند  باکیفیتی  بازیکنان 
شاید آنها پنج سال پیش به کاوانی نیاز داشند، وقتی که او در اوج 

دوران شکوه خود بود.
آنها احتمالا در زمان اشتباهی با او قرارداد بستند، اما او همچنان 

هم مهاجمی چشمگیر و استثنایی است.
وقتی بازی کردن او را در این تیم می بینم فکر می کنم که او به 
آنها تمرکز بیشتری داده و آنها این اعتماد به نفس را دارند که توپ را 

در اختیار او بگذارند و همه چیز حول او رخ می دهد.«
راشفورد، گرین وود و انتونی مارسیال دیگر مهاجمان اوله گنار 
مهاجم  منچستریونایتد  که  است  مایل  هیوز  اما  هستند،  سولسشر 

دیگری با خصوصیات کاوانی را به ترکیب اضافه کند.

هیوز افزود: »بازیکنانی که نام بردم و همینطور مارسیال، ترجیح 
می دهند که در هر پست دیگری به جز مهاجم وسط بازی کنند.

مارسیال و راشفورد دوست دارند که در سمت چپ بازی کنند، 
گرین وود ترجیح می دهد که در سمت راست بازی کند و با وجودی 
که همه آنها در پست مهاجم وسط هم به کار گرفته شده اند، حس 
کسی  به  آنها  باشند.  آنجا  خواهند  نمی  هیچکدام شان  که  کنی  می 
مانند کاوانی نیاز دارند تا توانایی بازی کردن در وسط را داشته باشد 

و به آنها تمرکز بدهد.
هری کین و ارلینگ هالند دقیقا همان نوع بازیکنی هستند که 
مارکت  در  چقدر  یونایتد  اینکه  بگیرد.  خدمت  به  دارد  نیاز  یونایتد 
قدرت داشته باشد که به دنبال جذب چنین بازیکنانی برود را کسی 
نمی داند، چرا که باشگاه های بسیاری هستند که آنها را می خواهند.«

علی علیپور که در هفته های ابتدایی لیگ برتر پرتغال شانسی 
برای بازی در ترکیب ثابت ماریتیمو نداشت به این خاطر که دیر به 
با تلاشی که داشت در هفته دهم و در  اردوی تیم ملحق شده بود 
با بلننسس در ترکیب ثابت ماریتیمو به میدان رفت و تیمش  بازی 
یک بر صفر برنده شد. بعد از این بازی مصدومیت او در بازی حذفی 
موجب شد یک بار دیگر حضور در ترکیب ثابت ماریتیمو را از دست 
دهد و در بازگشت دوباره به میدان بیشتر به عنوان بازیکن تعویضی به 
میدان آمد تا اینکه دیشب در  در هفته بیست و یکم لیگ برتر پرتغال 
دوباره به مهره ثابت تیم تبدیل شد. و در این مسابقه تیمش در خانه 

حریف یک امتیاز کسب کرد.
علی علیپور در مورد وضعیت اینروزهای خود می گوید: این یک 
واقعیت این است که رقابت در تیم های حرفه ای سخت است و وقتی 
مصدوم می شوید جایگاه خود را از دست می دهید و در بازگشت کار 
سختی را پیش رو خواهید داشت. بعد از مصدومیت سعی کردم آرام 
آرام و با جدیت در تمرینات به ترکیب تیم برگردم که هفته به هفته 
شرایط بهتر شد. در بازی با پورتو در جریان بازی قرار گرفتم و روی 
یک موقعیت از وسط زمین به سمت دروازه حریف حرکت کردم که 
در موقعیت تک به تک توپ من توسط دروازه بان به کرنر فرستاده 
شد. برای بازی با پورتیموننز مربی گفت می خواهم از تو در سیستم 

3-4-3 در پست وینگر راست استفاده کنم و من برای اولین بار بود 
که در این پست بازی می کردم. خدا رو شکر نمایش خوبی داشتم 
باید هم  از این جهت بود که  بطوریکه مربی راضی بود. سختی اش 
ایجاد موقعیت می  در دفاع به تیم کمک می کردم و هم در حمله 
کردم. دو موقعیت خوب برای هم تیمی ام ساختم که متاسفانه تبدیل 
به گل نشد اما خوشبختانه در خانه حریف به یک امتیاز دست پیدا 
کردیم و من هم به یک تجربه جدید دست پیدا کردم. بازی در پست 

وینگر راست.
علی علیپور در پاسخ به این سوال که ماریتیمو در پایان هفته 
نگران  آیا  اینکه  و  گرفته  قرار  رتبه هفدهم جدول  در  یکم  و  بیست 
سقوط به دسته پایین تر نیستند؟ گفت: شرایط در جدول رده بندی 
به گونه ای است که ما با تیم یازدهم جدول سه امتیاز فاصله داریم. به 
واقع رقابت سخت و فشرده دنبال می شود و ما این شانس را خواهیم 
داشت که با یک برد شرایط خود را در هفته های آتی تغییر دهیم. 
البته بازی در هفته های آتی برای ما حساس و 6 امتیازی خواهد شد. 
بنابراین به جای نگرانی باید تلاش کنیم تا در بازی های آتی در نتیجه 

گیری بهتر عمل کنیم.
تا  که  موضوع  این  به  واکنش  در  پرسپولیس  سابق  مهاجم 
اکنون موفق به گلزنی برای تیم ماریتیمو نشده گفت: من به تلاش 

خود ادامه می دهم و اصلا نگران این موضوع نیستم. واقعیت این 
است دیر ملحق شدن به اردوی تیم و در ادامه مصدومیت مانع از 
و  تبدیل شوم  تیم  ثابت  های  مهره  از  یکی  به  تبدیل  که  این شد 
تنها در دو بازی لیگ برتر فیکس بودم. اما حالا که به این موقعیت 
دست پیدا کردم در بازی های آتی تلاش خواهم کرد گلزنی کنم. 
حتی اگر در پست وینگر راست قرار به تکرار حضورم باشد چرا که 
را  این شانس  ارسال می شود  از ضلع مخالف  روی توپ هایی که 

خواهم داشت که برای تیم گل بزنم.

انتقاد اندی کول از سرمربی منچستریونایتد:
یونایتد باید بدون ترس به رقبا احترام بگذارد

اوله گنار سولسشر، سرمربی فعلی منچستریونایتد، پس از کسب تساوی بدون گل برابر چلسی آماج 
انتقادات زیادی قرار گرفته است.اندی کول باور دارد که سولسشر دارد بهای تاکتیک های محتاطانه خود 

در برخی از بازی های این فصل منچستریونایتد را می پردازد.
مهاجم سابق یونایتد از رویکرد هم تیمی سابق خود روی نیمکت این تیم انتقاد کرد و گفت که 

سرمربی نروژی شیاطین سرخ دارد درست برخلاف توصیه کلیدی الکس فرگوسن رفتار می کند.
یونایتد در برابر »بیگ 6« هرگز نتوانسته به پیروزی دست پیدا کند و روز یکشنبه برابر چلسی نیز 
به یک تساوی ناامیدکننده دیگر رضایت داد. اندی کول گفت: »منچستریونایتد نمی تواند اینگونه بازی 
کند. این باید باعث نگرانیشان شود. اگر فکر می کنی که واقعا می توانی قهرمان شوی یا حداقل بر سر 
قهرمانی رقابت کنی، باید بتوانی گل بزنی!«اندی کول با یادآوری توصیه ای که سر الکس فرگوسن در 
رختکن یونایتد به او و سولسشر کرده بود، از سولسشر خواست تا دوباره سبک سرگرم کننده ای را که 
یونایتد در گذشت بازی می کرد، در این تیم زنده کند.کول افزود: »وقتی زیر نظر سر الکس فرگوسن 
بازی می کردیم تنها چیزی که او عادت داشت بگوید این بود: »بروید بیرون و خوش بگذرانید و بقیه را 
سرگرم کنید.«این کاری است که یونایتد باید انجام دهد. شما باید سرگرم کننده باشید. باید به حریفان 
باشند. نمی  بترسید! همه می خواهند که سفت و سخت  آنها  از  توانید  اما نمی  بگذارید  احترام  خود 
خواهید گل بخورید، دروازه بان ها این را می گویند، مدافعان هم همینطور.اما اگر شما گل بخورید و 
خودتان هم گل بزنید فکر نمی کنم کسی شکایتی داشته باشد چرا که در آنصورت دارید به شیوه ای 
بازی می کنید که یونایتد باید بازی کند. اگر به گذشته نگاه کنید می بینید که تاریخ یونایتد در این 
باره است که خوب فوتبال بازی کند، سعی کنید با بازی به شیوه ای خاص بازی ها را ببرد، خیلی سفت 
و سخت و بسته دفاع نکند و تلاش نکند که برد های 1-0 را پشت سر هم قطار کند. یونایتد نمی تواند 
اینطور بازی کند و وقتی آنها تلاش می کنند که اینطور بازی کنند خب به نتیجه هم نمی رسند و بردی 
نصیبشان نمی شود. اگر قرار باشد بالاخره یک زمانی در لیگ قهرمان شوید باید تیم های بزرگ را هم 

شکست دهید. با تساوی به قهرمانی نخواهید رسید.«

ادعای دیلی اکسپرس
رقابت منچستریونایتد و PSGبرای خرید گریزمان

آنتوان گریزمان، ستاره فرانسوی بارسا، در سال 2019 و پس از قهرمانی در جام جهانی روسیه به 
همراه تیم ملی فرانسه با مبلغ نجومی 120 میلیون یورویی که کاتالان ها برای فعال کردن بند آزادسازی 
او پرداختند، به بارسلونا پیوست.با این حال، گریزمان به عنوان بازیکنی که عادت داشت به عنوان مهاجم 
دوم در اتلتیکو مادرید زیر نظر دیگو سیمئونه بازی کند، موقعیت مشخصی در بارسلونا نداشت که این 
لوئیز  کنار  در  را  او  داشت  والورده که سعی  ارنستو  توسط  گریزمان که  بود.  سرچشمه همه مشکلات 
سوارز و لیونل مسی جا دهد، در جناح چپ بارسا مستقر شده بود، در اولین فصل حضور در این باشگاه 
اینکه رونالد کومان سکان هدایت  اما به محض  پا کند.  نتوانست اسم و رسمی برای خودش دست و 
بارسا را در دست گرفت، گریزمان خیلی بیشتر توانست در این تیم خودی نشان دهد و خیلی زود در 
جناحین ترکیب 4-3-3 مورد علاقه سرمربی تازه بارسا، جا افتاد. با وجودی که ستاره فرانسوی به وضوح 
دارد روز به روز در بارسلونا بهتر جا می افتد و کار می کند، بح ان اقتصادی که این تیم با آن دست به 
گریبان است نقشی کلیدی در آینده گریزمان بازی خواهد کرد و ممکن است باشگاه مجبور به فروش او 
شود.پس از مبلغ عظیمی که کاتالان ها خرج بردن او به نوکمپ کردند، حالا دیلی اکسپرس ادعا کرده 
که بارسا در قبال مبلغ 50 میلیون یورو آماده فروش گریزمان است. در حال حاضر از منچستریونایتد 
و PSG به عنوان دو تیم علاقمند به خرید گریزمان نام می برند. گریزمان در تابستان سال 2017 نیز 
شانس رفتن به منچستریونایتد را داشت اما در نهایت این انتقال محقق نشد. گفته یم شود که در صورت 
پیوستن به شیاطین سرخ، گریزمان مجبور خواهد بود برای قرار گرفتن در جایگاه بازیکن شماره 10 با 
برونو فرناندز رقابت کند.کارها برای گریزمان در PSG به مراتب آسان تر خواهد بود. نیمار، دی ماریا، 
دراکسلر و مارکو وراتی اغلب در پاری سن ژرمن در نقش هافبک هجومی بازی می کنند. گریزمان می 
تواند به آسانی این پست را از آن خود کرده و در بازی کردن در کنار چنین رقبایی می تواند به او کمک 

کند تا جانی دوباره به حرفه خود در فوتبال باشگاهی بخشد.

سیتی به چهارگانه چشم دارد؛
گواردیولا: لیورپول را ببینید و عبرت بگیرید

تا قبل از موفقیت کنونی منچسترسیتی، هیچ تیمی در انگلیس موفق نشده بود به رکورد 20 برد 
پیاپی برسد، اما گواردیولا می گوید که کار سیتیزن ها هنوز تمام نشده است.

سرمربی سیتی معتقد است که بازیکنانش می توانند عملکردی حتی بهتر از نمایش هفته های 
اخیرشان داشته باشند و با وجودی که با 12 امتیاز فاصله با تیم دوم جدول، صدرنشین لیگ برتر هستند، 
هنوز وقت استراحتشان نرسیده. اهداف سیتی از داشتن گوشه چشمی به قهرمانی در لیگ برتر، به بردن 
چهارگانه گسترش یافته؛ ماموریتی که برای تحقق آن سیتیزن ها باید سه ماه بی نقص و عالی دیگر را به 
همین ترتیب هفته های گذشته پشت سر بگذارند. در آستانه بازی روز سه شنبه سیتی برابر ولورهمپتون 
پپ گواردیولا گفت: »ما حتی برای یک ثانیه هم نمی توانیم استراحت کنیم و راحت باشیم. همیشه می 
توانیم بهتر کار کنیم... هدف این است.هر چقدر هم که ببریم و هر چقدر هم که نتیجه بگیریم، ما باید 
بیشتر طلب کنیم و از بازیکنان بیشتر بخواهیم و بگویم که می توانیم بهتر از این کار کنیم. این آن لحظه 
حساس است و وقتی من احساس می کنم که بازیکنی فکر می کند کار تمام شده یا چقدر اوضاع خوب 
است، این بازیکنان بازی نخواهند کرد. من خیلی شهودی و احساسی هستم. من دقیقا می دانم که چه 
زمانی بچه ها آماده ادامه دادن کاری که باید انجام دهیم، نیستند. قبلا هم گفتم که لیورپول قهرمان 
است، پس برای اینکه ما قهرمان شویم هنوز هشت، نه یا ده بازی دیگر پیش رو داریم و این خیلی زیاد 
است.آنها تیم فوق العاده ای هستند که در چهار پنج بازی برای بردن مسابقات به مشکل خوردند. این 
اتفاق برای ما هم افتاده بود. فصل گذشته این اتفاق برای ما افتاد و  در شروع این فصل هم... ما در دو 
ماه نخست این فصل نتوانستیم در سه بازی پیروز شویم، پس من هنوز هم بیشتر می خواهم و انتظار 
برابر مونشن  برگشت  بازی  از  ولوز مثال خوبی است.«منچسترسیتی پیش  برابر  بازی  و  بیشتری دارم 
گلادباخ در چمپیونزلیگ، چهار بازی در لیگ برتر پیش رو دارد و از میان این چهار بازی، مسابقه هفته 

آینده برابر منچستریونایتد مهمترین دیدار سیتیزن ها است.

لاپورتا به ویکتور فونت
وقتی مشغول پاورپوینت بودی؛ بارسا قهرمان اروپا می شد

انجام رسید. خوان  بارسلونا به  نامزد نهایی ریاست باشگاه  روز سه شنبه دومین مناظره بین سه 
لاپورتا، ویکتور فونت و تونی فریکسا نامزدهای ریاست بارسلونا هستند و 4 روز دیگر مشخص می شود 
که در نهایت کدام یک رئیس خواهد شد.در مناظره روز سه شنبه بحث های جالبی بین طرفین در 
گرفت. ویکتور فونت یک بار دیگر سعی کرد تا مدیریت 7 ساله لاپورتا بر بارسا بین سال های 2003 تا 
2010 را زیر سوال ببرد.او گفت که لاپورتا گمان می کرد مالک باشگاه است و الگویی در باشگاه ایجاد 
او را  او معتقد است که سبک ریاست  بارسلونا به شرایط دشوار کنونی دچار شود.  کرد که باعث شد 
راسل و بارتومئو نیز ادامه دادند و کار به اینجا کشیده شده است که بارسا از بدهکارترین باشگاه های 
دنیاست.فونت به لاپورتا اتهام زد که بارسا را با بدهی های زیاد تحویل داد. او گفت که دهه ها از پول 
باشگاه برای اهداف شخصی هزینه شده است و لاپورتا هم مثل بارتومئو چنین کاری را انجام داده بود 
و بهتر است مدیریت باشگاه به شخصی با برنامه هایی متفاوت واگذار شود.لاپورتا در واکنش به اتهامات 
فونت به او کنایه جالبی زد و گفت:» پروژه های باشگاه را روی پاورپوینت به خوبی می شود پیاده کرد 
ولی عملی کردن و سازماندهی آنها به همان سادگی نیست. زمانی که تو مشغول پاورپوینت بودی، بارسا 
با ریاست من فاتح لیگ قهرمانان می شد. در دوران من بارسا دو بار قهرمان اروپا شد و دو بار دیگر 
نیز محصول تیمی بود که ساخته و پرداخته دوران ریاست من بود.«لاپورتا ادامه داد:» مرتب از ژاوی و 
جوردی کرویوف به عنوان رهبر پروژه ات نام می بری و هر دو این را تکذیب کرده اند. می دانم که با 
حرف هایت در حالی وارد کردن فشار به ژاوی هستی و وعده هایت پوچ و بیهوده هستند.« لاپورتا برای 
تونی فریکسا هم حرف های جالبی داشت:» لیونل مسی قطعا با تو خوشحال نخواهد بود. فاش شده 
است که تو مشکلی با جدایی مسی نداری در حالی که من پروژه ای به او معرفی خواهم کرد که متقاعد 

به تمدید شود. مسی به من همیشه اعتماد داشته است.«

نلسون سمدو:
قسم می خورم مسی در تمرینات ضربه آزاد کار نمی کرد

در تابستان سال 2017 بود که باشگاه بارسلونا برای جذب مدافع راست بنفیکا یعنی نلسون سمدو 
اقدام کرد و در نهایت موفق شد این بازیکن را به خدمت بگیرد؛ عملکرد خوب سمدو در بنفیکا باعث شد 
که هواداران بلوگرانا امیدوار باشند که یک دنی آلوز جدید در این تیم ظهور کند و به نوعی این بازیکن 

بتواند جای خالی مدافع برزیلی را پر کند.
 سمدو در ابتدا نمایش های درخشانی را در ترکیب بارسلونا ارائه داد اما رفته رفته اوضاع برای او 
تغییر کرد تا اینکه بالاخره در نقل و انتقالات تابستانی اخیر از این تیم جدا شد و به ولورهمپتون پیوست.
 نلسون سمدو اکنون صحبت های جالبی را در رابطه با لیونل مسی مطرح کرده و می گوید: » 
نمی توان با کلمات زیادی در وصف لیونل مسی صحبت کرد. می دانید چه مسئله ای باعث می شود که 
او فوق العاده تر به نظر می رسد؟ در کل دوران حضورم در بارسلونا هیچگاه ندیدم که مسی در تمرینات 
ضربات آزاد کار کند. می توانم قسم بخورم که هیچگاه این کار را در تمرینات انجام نداد.ما همواره شوت 
های از راه دور را کار می کردیم اما لیونل مسی در مورد ضربات آزاد هیچ وقت تمرین نمی کرد. در واقع 
در ضربات آزاد از یک استعداد درونی برخوردار است. این باور وجود دارد که شما با تکرار یک مسئله در 
آن به مهارت می رسید اما مسی بدون اینکه ضربات آزاد را تمرین کند در این زمینه فوق العاده بود.«  
سمدو در ادامه گفت: » مسی یک ستاره باورنکردنی محسوب می شود که نمی توان وصف کرد که چه 
ویژگی هایی دارد. وقتی در دیدار مقابل لیورپول آن ضربه آزاد را وارد دروازه حریف کرد من درست 

پشتش قرار گرفته بودم.
هنگامی که اولین بازی های خود را در بارسلونا انجام می دادم سه، چهار نفر را به شکل پیاپی از 
پیش رو برداشت و همان موقع از خودم با تعجب پرسیدم که چگونه این کار را انجام می دهد. در واقع 

او طوری عمل می کند که بازیکنان فوق العاده، بی تجربه به چشم بیایند.«
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